

**Contract No. HY/2014/07**  
**Central Kowloon Route – Kai Tak West**

**18 July 2019**

### **KTW – Site Visit by intern & graduates**

A group of intern who joined the Scholarship Award Scheme 2017 and Civil Engineer Graduates participated in the internship placement among different Government Departments. The internship placement aimed at broadening students' exposure in different engineering related fields.

On 18 July 2019, students visited “Central Kowloon Route” – Community Liaison Centre (CLC) Ma Tau Kok. A detailed presentation introducing Central Kowloon Route – Kai Tak West (CKR – KTW) Project, the construction method and construction challenges encountered was given to the students. Then, they toured around the construction sites at Ma Tau Kok and Kai Tak to familiarize the access shaft and underwater tunnel construction works. The project team also shared the role of engineers in running the project.

### **啟德西 – 實習生及畢業生工地考察**

一群參加 2017 年獎學金計劃的實習生及土木工程系畢業生，於不同的政府部門參與實習計劃。透過涉足不同工程範疇，同學們的眼界大開。

2019 年 7 月 18 日，同學們走訪「中九龍幹線」— 馬頭角社區聯絡中心，工程團隊首先簡單介紹中九龍幹線—啟德西工程，並分享工程面對的挑戰，以及施工方法。同學們隨後到訪馬頭角工地及海上工地範圍，了解建造豎井及海底隧道工程的細節。工程團隊亦簡介工程師在工程中所擔當的角色。





